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مدیرعامل اتحادیه ی سراسری تعاونی های صیادی ایران ؛ 

۷۰ درصد از صیادان توان پرداخت حق بیمه را ندارند

تفکیکی که به استیضاح رسید...!

سرویس سیاســی- ماجرای استیضاح فاطمی 
امین به جلســه علنی مجلس در ۷ تیر ســال جاری بر 
می گردد؛ پیش از آن تعدادی از نمایندگان خواستار به 
جریان انداختن اســتیضاح وزیر صمت بودند تا اینکه 
محمدباقر قالیباف در آن جلســه، از فرصت دو ماهه 
مجلس به دولت برای ارسال لایحه به مجلس به منظور 
تفکیک وزارت صنعت، معــدن و تجارت و اصلاح 

ساختاری در این وزارتخانه سخن گفت.
آن زمان قالیباف به بیان دلایل استیضاح پرداخت 
و توضیــح داد که »در طول هفت روز گذشــته طرح 
استیضاح وزیر در مجلس دنبال شد و در اختیار هیات 
رئیســه قرار دارد؛ با توجه به وضعیت معیشت مردم 
و گرانی ها در بازار و وضعیت صنعت خودروســازی 
گروهی از نمایندگان مجلس طرح اســتیضاح وزیر 
صنعــت، معدن و تجارت و تعــدادی دیگر از وزرا را 
ارائه کردند. مجلس در طرح اســتیضاح وزیر صمت 
هیچ نیتی جز اصلاح امور نداشــت. مجلس به وظیفه 
ذاتی خود عمل کرد و دولت نیز مسئولیتی دارد که باید 

به آن عمل کند.«
رییــس مجلس حتــی بــه گفت وگوهایش با 
رییس جمهــوری دربــاره وظایــف وزارت صمت 
اشــاره ای داشت و در نهایت گفت: » با صحبتی که با 
رئیس جمهور و معاون اول ایشان و وزیر صنعت، معدن 
و تجارت داشتم آنها پذیرفته اند که مشکل ساختاری 
در ایــن وزارتخانه وجود دارد. در آخرین صحبتی که 
با رئیس جمهور داشــتم به این جمع بندی رسیدیم که 
نیازمند تجدیدنظر در ســاختار این وزارتخانه بوده و 
باید این وزارتخانه به دو وزارت تبدیل شده و دو وزیر 
به مجلس شورای اســلامی معرفی شوند و قرار شد 
دولت به سرعت این موضوع را در قالب یک لایحه به 

مجلس ارائه کند.«
در نهایت هم قالیباف بیان داشت که طبق صحبت 
با نمایندگان متقاضی استیضاح، درخواست داشته که با 
توجه به این که دولت مشکلات ساختاری را پذیرفته و 
بناست به قید فوریت لایحه به مجلس شورای اسلامی 
بیاورد، »استیضاح فعلا اعلام وصول نشود و دو ماه به 
دولت فرصت داده شــود تا اصلاح ساختاری صورت 

گیرد.«
در خلال این مهلــت دو ماهه، گمانه زنی هایی 
مطرح شــد که  قرار است دولت با ارائه لایحه تفکیک 
وزارت صمت و تشــکیل دو وزارت خانه بازرگانی و 
صنایع، تنها یک وزیــر معرفی کند و وزیر دوم همان 
فاطمی امین خواهد بود؛ موضوعی که با واکنش لطف 
الله ســیاهکلی نماینده قزوین و از متقاضیان استیضاح 
وزیر صنعت مواجه شــد؛ سیاهکلی در جلسه علنی ۸ 
شهریور ماه در تذکری گفت که » معاون پارلمانی رئیس 
جمهور در امور مجلس صحبت هایی داشتند که خیلی 
اشــکال داشت آقای حســینی برخلاف وعده  رئیس 
جمهور گفته که بعد از تفکیک تنها یک وزیر به مجلس 
معرفی می شــود حال اینکه رییس جمهور وعده داده 
بود که دو ماه به دولت برای استیضاح فرصت دهید تا دو 
وزیر برای معرفی شود. چرا اظهارات معاون پارلمانی 
رئیس جمهور خلاف اظهارات شخص رئیس جمهور 
اســت؟ اینچنین نگاه کردن تمسخر به کار کارشناسی 
مجلس شورای اسلامی است. استیضاح وزیر صمت 
هنوز پابرجاست و اگر دو وزیر به مجلس معرفی نشوند 

قطعا دوباره دنبال خواهد شد.«
همان زمان قالیباف رئیس مجلس شورای اسلامی 
این توضیح را داد که » درباره تشکیل دو وزارت خانه 
بــا تفکیک وزارت صنعت، معدن و تجارت همچنان 
نظر رئیس جمهور همان نکته ای اســت که بنده اشاره 
کردم. در صحبت هایی که با معاون پارلمانی داشــتم 
گفتند که صحبت من با رسانه ها چیز دیگری بوده و در 
تیتر اینگونه مطرح شده که دولت یک وزیر به مجلس 

شورای اسلامی معرفی می کند.«
در این بحبوبه، ســخنان متناقضی در رســانه ها 
درباره تعداد وزرایی که رییس جمهور به مجلس بعد از 
تفکیک وزارت صمت به مجلس معرفی می کند، شنیده 
می شد؛ عده ای معتقد بودند که با توجه به اینکه فاطمی 
امین یک بار از مجلس رای اعتماد گرفته دیگر احتیاجی 
برای اخذ مجدد رای اعتماد وجود ندارد. برخی دیگر 
نظر متفاوتی داشــتند مبنی بر اینکه به دلیل تشکیل دو 
وزارت خانه جدید، رییس جمهور باید مجدد دو وزیر 

به مجلس معرفی کند. 
موضوعی که صدیف بدری از متقاضیان استیضاح 
هم به آن اشــاره کرده بود و گفت: » با تصمیم دولت 
و رئیــس جمهور مبنی بر ارایه لایحه تفکیک وزارت 
صمت و  تشکیل دو وزارتخانه جدید، رئیس جمهور 
باید دو وزیر به مجلس معرفی کند. آقای رییس جمهور 
می تواند مجدد آقــای فاطمی امین را معرفی کنند اما 
ایشــان باید مجدد از مجلس رأی اعتماد بگیرد دلیل 
موافقت اســتیضاح کنندگان با این پیشنهاد این بود که 

ما امــکان عدم رای مجدد به فاطمــی امین را داریم؛ 
البته پیشــنهاد ما به آقای دکتر رییسی این است که فرد 

جدیدی را معرفی کنند.«
بــا این وجود و علی رغم تمامی کش و قوس ها، 

فرصت دو ماهه تمام شد.
کمیســیون صنایع و معادن مجلس روز  ۲۶ مهر 
جلسه ای با حضور وزیر صمت و متقاضیان استیضاح 
برگزار کرد و وزیر هم به ســوالات پاسخ داد منتها این 
پاسخ ها قانع کننده نبود و با اصرار نمایندگان متقاضی 
اســتیضاح این موضوع در جلســه علنی روز ۲۷ مهر 
اعلام وصول شــد؛ طبق گفته علی نیکزاد نایب رییس 
مجلس، »طرح استیضاح در ۱۹ مهر به کمیسیون صنایع 
و معادن ارجاع داده شده بود که با توجه به پایان مهلت 
قانونی و داشتن نصاب لازم اعلام وصول می شود. طبق 
آیین نامه مجلس مطابــق با ماده ۲۲۳ آیین نامه داخلی 
مجلــس وزیر حداکثر ظرف مدت ۱۰ روز موظف به 
حضور در مجلس و ارائه توضیحات در جلســه علنی 

مجلس خواهد بود.«
اما چرا بعد از گذشــت بیش از دو ماه استیضاح 
اعلام وصول شد؟ سوالی که در پاسخ به آن حسینعلی 

حاجــی دلیگانی عضو هیات رییســه مجلس گفت: 
»متقاضیان استیضاح قراری با رییس جمهوری گذاشته 
بودند که طبق آن رییس جمهوری وعده داده بود ظرف 
دو ماه اقدامی انجام دهد که به عمل نشــده است.چند 
نفر از متقاضیان استیضاح وزیر صنعت، معدن و تجارت 
چند شب پیش نیز جلسه ای با رییس جمهوری داشتند 
منتها به نتیجه  نرسیدند. متقاضیان استیضاح دو ماه برای 
تعیین تکلیف وزارت صنعت، معدن و تجارت مهلت 
داده بودند که با پایان یافتن دو ماه و رخ ندادن اتفاقی، 

نمایندگان متقاضی، استیضاح را به جریان انداختند.«
سوال دیگر این اســت که آیا در صورت تقدیم 
لایحه تفکیک وزارت صمت، اســتیضاح از دســتور 
کار متقاضیان خارج می شــد؛ در پاسخ به این پرسش 
محســن علیزاده از متقاضیان استیضاح فاطمی امین به 
ایسنا گفت: طبق وعده رییس جمهوری قرار بود با ارائه 
لایحه تفکیک وزارت صمت، دو وزیر معرفی شود و 
آقای فاطمی امین هم جز آن ها نباشد که در این صورت 
ما قرار بود ما دیگر اســتیضاح را دنبال نکنیم اما به این 

وعده عمل نشد.
وی یکــی از دلایل اصرار متقاضیــان بر اعلام 
وصول استیضاح وزیر صمت را ضعف آقای فاطمی 
امین در حوزه بازرگانی داخلی و خارجی عنوان و اظهار 
کرد: وزیر صمت چند ضعف اساســی دارد؛ نتوانسته 
به درســتی تنظیم بازار داخلی انجام دهد، رســالتش 
فقط تنظیم بازار برای حمایت از صنایع بزرگ شــده، 
قیمت گذاری دســتوری در صنایع فولادی و سیمانی 
است، موفقیت در بازرگانی داخلی و خارجی خودرو و 
نداشته و همچنین برای ساماندهی بازار خودرو توانایی 

نداشته است.
علیزاده این را هم گفت که این اســتیضاح حدود 

۳۰ امضا دارد. 
با توجه به تعطیلی جلســات علنی مجلس برای 
سرکشــی نمایندگان به حوزه هــای انتخابیه، عملا 
موضوع اســتیضاح فاطمی امین به بــه بعد از این ایام 
موکول می شــود چه اینکه طبق گفته حاجی دلیگانی 
عضو هیات رییسه مجلس این احتمال وجود دارد که 
در هفته بعد از تعطیلات، جلسه علنی بررسی استیضاح 

وزیر صمت برگزار شود.

سرویس سیاســی- مدیرعامل اتحادیه ی 
سراسری تعاونی های صیادی ایران گفت: صیادان 
در حــال حاضر همان ۲۷درصد کامل را پرداخت 
می کنند که این مبلغ بیمه برای صیادان بسیار سنگین 
است. امروز چیزی حدود ۷۰درصد از صیادان توان 
پرداخت حــق بیمه خود را ندارند و نمی توانند از 

مزایای بیمه بهره مند شوند. 
یعقــوب دوجــی )مدیرعامــل اتحادیه ی 
سراسری تعاونی های صیادی ایران( ، در خصوص 
مشــکلات صیادان گفت: یکســری از مشکلات 
را دولــت باید حل کند و یکســری دیگر از طریق 
ارتقای جامعه بهره بردار حل خواهد شــد. وی با 
تقســیم صیادان به دو گروه صیادان اســتان های 
شمالی و صیادان استان های جنوبی کشور گفت: در 
استان های شمالی صیادی پره و کیلکا و بخشی هم 
خاوریاری انجام می شود. در خصوص مشکلات 
صیادان باید به کاهش ذخایر اشــاره کرد؛ با توجه 
به اینکه دریای خزر دریای کوچکی اســت ذخایر 

کاهش پیدا کرده است. 
دوجی به علتِ کاهش این ذخایر اشــاره کرد 
و گفت: رودخانه ها شــاهرگ اصلی دریا هستند و 
بــه جز ماهی کفال و کیلکا ســایر ماهی ها باید در 
آب شــیرین تخم ریزی کنند، اما متأسفانه با توجه 
به ســدهایی که در بالادســت ها زده شــده است 
رودخانه ها کم آب شده اند، علاوه بر اینکه مشکل 
خشکســالی هم وجود دارد و در کنار همه ی اینها، 
مشکلات معیشتی سبب شده عده ی بسیاری به کار 
صید روی بیاورند. همه ی اینها باعث کاهش ذخایر 

دریا شده است. 

مدیرعامل اتحادیه ی سراســری تعاونی های 
صیادی ایــران ادامــه داد: تعاونی ها به خصوص 
تعاونی های پره از لحاظ درآمدی بســیار ضعیف 
شــده اند. علی رغم اینکه دولــت صیادان کیلکا و 
پره را در اســتان های شمالی تعدیل کرده اما بازهم 
ذخایر کم شده واین اقدامی دردی را دوا نکرد. در 
حال حاضــر صیادی در هیچ کدام از این بخش ها 

اقتصادی نیست. 
دوجی گفت: شغل صیادی، سخت و زیان آور 
اســت و یک زمانی از طرف دولت این اجرا شــد 
اما ســریع کنار گذاشته شد. مدیرعامل اتحادیه ی 
سراســری تعاونی های صیادی ایران به مشکلات 
صیادان جنوب کشور اشاره کرد و گفت: در مورد 
صیــادان جنوب نیز بایــد بگویم که در این مناطق 
صید و صیادی توســط شناورها انجام می شود. ما 
۱۲هزار فروند شناور و ۱۵۰هزار نفر صیاد داریم؛ از 
این تعداد شناور ۸هزار قایق هستند که بیمه ی آن ها 
قبلا توسط دولت حمایت می شد، اما بعدا گفته شد 
افرادی که مالک این شــناورها هستند نمی توانند 
از معافیتهــای بیمه ای اســتفاده کننــد. در مورد 
شناورهای لنج و کشتی هم تا ۵ نفر معافیت لحاظ 
شــده است؛ یعنی برای کشتی دو نفر و برای لنج ۵ 
 نفر. این موضوع چندین ســال اســت که پیگیری 

می شود. 
وی تأکید کرد: صیادان زیر دهک ســه جامعه 
و ضعیف هســتند و ما از دولت می خواهیم توجه 

بیشتری به این گروه داشته باشد. 
مدیرعامل اتحادیه ی سراســری تعاونی های 
صیادی ایران در ادامه به بازار فروش صید اشــاره 

کرد و گفــت: یکی از معضلات ما به بازار فروش 
برمی گردد؛ اینکه اتحادیه و تشــکل ها مســتقیما 
نمی توانند محصول خــود را به بازار عرضه کنند 
و این کار توســط دلال هــا اتفاق می افتد. اگر ما به 
مرحله ای برســیم که صید را مستقیم عرضه کنیم 
هــم قیمت پایین تــر می آید هم به نفع معیشــت 

صیادهاست. 
در ایــن خصوص هم دســتگاه های ذیربط 
می توانند به ما کمک کنند و مکان های مخصوصی 
را در کلان شــهرها و حتی استان های غیرساحلی 
در اختیــار قرار دهند. دوجــی در ادامه به لزوم به 
روز کردنِ تجهیزات صیادی اشــاره کرد و گفت: 
در خیلی از کشورها صید و صیادی به روز می شود. 
در دنیــا چیزی حدود یک میلیارد نفر از دریا امرار 
معــاش می کنند. در ایران نیز مــا ۱۵۰هزار صیاد 
 مجــاز داریم و دو برابر این تعداد صیادان غیرمجاز 

هستند. 
اگر به صید و صیادی کمک شود ما هم می توانیم 
در دنیــا خوب ظاهر شــویم، محصولا ت خوبی 
ارائه دهیم و در دنیا مشــتری پیدا کنیم. مدیرعامل 
اتحادیه ی سراسری تعاونی های صیادی ایران گفت: 
ما می توانیم با نوسازیِ شناورها و موتورها در این 
حوزه موفق تر شــویم. البته از هفته ی قبل کمیته ای 
در شــیلات ایجاد شده برای این موارد و مکاتباتی 
هم در خصوص تکنولوژی دانش بنیان و کارآفرینی 
در حوزه صیادی انجام شده است. ما امیدواریم این 
پروژه پیش برود و بتوانیم خود را به استانداردهای 
 نــه در حد درجه یک اما اســتانداردهای درجه دو 

برسانیم.

طرح استیضاح سیدرضا فاطمی امین وزیر صنعت، معدن و تجارت اعلام وصول شد؛ استیضاحی که حیات آن به لایحه ای گره خورده بود 
که اگر به موقع تقدیم مجلس می شد دیگر خبری از آن نبود. سرویس سیاسی- عضو کمیسیون 

صنایع و معادن مجلس خاطر نشــان کرد: 
مجلــس در 4 حوزه نســبت به عملکرد 
فاطمــی امین انتقاد وارد کرده اســت این 
حوزه هــا عبارتند از خودرو، فولاد، معادن 
و تنظیــم بازار. امیدواریــم وزیر بتواند به 
پرســش های مجلس در ایــن بخش ها 

پاسخ هایی درخوری ارائه بدهد.
لطف الله ســیاه کلی از اعلام وصول 
اســتیضاح وزیر صمت خبر داد و افزود: 
بیش از ۶ ماه است که بحث استیضاح وزیر 
صمت در مجلس مطرح شده بود. وی ادامه داد: وزیر صمت یک مرتبه به کمیسیون 
صنایع دعوت شد و نتوانست با پاسخ هایش کمیسیون را قانع کند از این رو بحث 
استیضاخ وی به مجلس آمد اما رئیس جمهور درخواست کردند که ۲ ماه به وی 
فرصت داده شود تا تغییرات در وزارتخانه را ایجاد کند. عضو کمیسیون صنایع و 
معادن مجلس تصریح کرد: فرصت مجلس به وزیر صمت بیش از ۲ ماه شد اما شاهد 
تغییراتی در عملکرد فاطمی امین نبودیم از این رو دوباره استیضاح وی به جریان 
افتاد؛ وزیر صمت ۲۶ مهر به کمیسیون صنایع فراخوانده شد و مجددا نتوانست رای 
کمیسیون را دریافت کند و مطابق با آیین نامه باید اعلام وصول می شود که رئیس 
مجلس دستور دادند و این اتفاق رخ داد. سیاهکلی با اشاره به مهم ترین انتقادهایی 
که از ســوی مجلس متوجه وزیر صمت شــده است، تصریح کرد: مجلس در 4 
حوزه نسبت به عملکرد فاطمی امین انتقاد وارد کرده است این حوزه ها عبارتند از 
خودرو، فولاد، معادن و تنظیم بازار. امیدواریم وزیر بتواند به پرسش های مجلس 
در این بخش ها پاســخ هایی درخوری ارائه بدهد. به گفته وی؛ عملکرد وزارت 
صمت در بخش معدن بسیار ضعیف است این در حالیست که اگر شیوه مدیریت 
معادن اصلاح شود بدون تردید با تکیه به همین معادن می توان کشور را اداره کرد.

عضو کمیســیون صنایع معادن با انتقاد از آیین نامه واردات خودرو، تصریح 
کرد: این آیین نامه دارای نقاط کور زیادی اســت و مجلس نســبت اجرای به آن 
خوشبین نیست. در مجموع سوالات مجلس از وزیر در زمینه خودرو به واردات 
آن ختم نمی شود و پرسش هایی در زمینه تولید، واردات، صادرات، کیفیت و تعداد 
خودروهایی تولیدی دارد. این نماینده مجلس با بیان اینکه وزیر صمت از مجلس 
رای اعتماد نخواهد گرفت، گفت: مجلس چندان همراه فاطمی امین نباشــد البته 
نمایندگان صاحب رای هستند اما باتوجه به شناختی که من از آنها دارم بعید به نظر 
می رسد که رای اعتماد بگیرد. بدون تردید فاطمی امین رای مثبت کمی از مجلس 

خواهد گرفت. 
وی افزود: بدون تردید وزیر جدید اشکالات موجود در این وزارتخانه را حل 
خواهد کرد؛ فاطمی امین در ساختارها دستکاری کرد و به افرادی مسئولیت داد که 
کاربلد نبودند. همچنین نتوانست به وعده های خود عمل کند و ما شاهد رفتارهای 
دوگانه از وی بودیم؛ بنابراین ما استیضاح کنندگان به این نتیجه رسیدیم که فاطمی 

امین نمی تواند وزارتخانه مهمی چون صمت را اداره کند.

سرویس سیاســی- معــاون وزیر 
آموزش و پــرورش گفت: این وزارتخانه 
طی تفاهمی با دانشــگاه فرهنگیان به همه 
معلمــان مــدارس غیردولتی صلاحیت 
حرفه ای می دهد تا اگر معلمی توان کار را 
نداشته باشد در کلاس حضور نیابد. احمد 
محمــود زاده با بیان اینکه یکی از اقدامات 
خوبی که وزارت آمــوزش و پرورش در 
مدارس دولتی در دســتور کار دارد، رتبه 
بندی معلمان اســت، ابراز کرد: در این نوع 
مدارس همچنین توانمند ســازی معلمان 
بــرای ارتقای کیفی تحصیلی دانش آموزان نیز مد نظر قرار دارد. وی با بیان اینکه 
در کنار مــدارس دولتی، وزارت آموزش و پرورش برای مدارس غیرانتفاعی نیز 
برنامه ریزی خوبی را در دســتور تهیه دارد زیرا اعتقاد داریم که در ســال های قبل 
برنامه ریزی چندان خوبی متوجه این نوع مدارس نبوده است، تاکید کرد: برای این 
مدرســه ها نیز بسته ای موسوم به توانمند سازی و استاندارد سازی نیروی انسانی 

تدوین شده که بخشی از آن نیازمند مصوبه دولت و مجلس است.
بســته های برنامه ریزی: معاون وزیر آمــوزش و پرورش با بیان اینکه 
بخش دیگری از این بسته در قالب سیاست های سازمانی طی سال های آتی مورد 
برنامه ریــزی قرار خواهد گرفت، گفت: در بســته برنامه ریزی که برای مدارس 
غیردولتی تهیه شده، بیمه همکاران فرهنگی ما در کنار توانمند سازی و استاندارد 
سازی، دیده شده است. محمود زاده با بیان اینکه معلمان مدارس غیردولتی نیز بیمه 
تکمیلی می شود، گفت: آموزش های همکاران فرهنگی ما متناسب با استانداردهای 
مدنظر قرار خواهد گرفت چرا که اکثراً این قشــر، در دانشگاه تربیت معلم درس 
نخوانده و یا همکاری آزاد با آموزش و پرورش دارند، اولاً باید یک رصد جامعی 
صورت گیرد تا بدانیم چه معلمانی با چه استانداردهایی در چه مدارس و مقاطعی 
تحصیلی می بایســت حضور پیدا کنند که امسال این طرح خوشبختانه آغاز شده 
است. وی با بیان اینکه این طرح همچنین از منویات رهبر معظم انقلاب اسلامی 
است چرا که ایشان فرمودند که معلمان باید متناسب با رشته و تخصص خودشان 
در مدارس درس بدهند، گفت: وزارت آموزش و پرورش اهتمام ویژه ای به رصد 

و برنامه ریزی برای معلمان مدارس غیردولتی دارد.
آموزش معلمان: معاون مدارس غیردولتی و توسعه مشارکت های مردمی 
وزارت آمــوزش و پرورش با بیــن اینکه نکته دیگری که در مدارس غیرانتفاعی 
دنبال می کنیم این اســت که معلمان چه نوع آموزش هایی را نیاز دارند، بیان کرد: 
این اقدام در بســتر توانمند سازی معلمان صورت خواهد گرفت. محمود زاده با 
بیــان اینکه حضور فعال و موفــق در کلاس های درس، محور اجرای این طرح و 
آموزش های مرتبط با آن اســت، ابراز کرد: معلمان مدارس غیرانتفاعی متناسب با 
محتوای کتاب های درسی و استانداردهای تحصیلی آموزش های لازم را خواند دید 
تا متناسب با امکانات و تجهیزات مورد نیاز مد نظر آموزش و پرورش بتوانند اقدام 
کنند. وی در پاســخ به سوالی، درباره زمان اجرای این مصوبات و دستورالعمل ها 
در سطح مدارس، بیان کرد: مقوله استانداردسازی و توانمند سازی معلمان مدارس 
غیردولتی هم اکنون آغاز شده اما طرح بیمه تکمیلی را پیگیر هستیم که به زودی 

اجرا می کنیم.
بررسی صلاحیت حرفه ای معلمان: معاون وزیر آموزش و پرورش بیان 
کرد: این وزارتخانه با دانشگاه فرهنگیان تفاهم نامه ای امضا کرده که به همه معلمان 
مدارس غیردولتی صلاحیت حرفه ای داده شود یعنی اگر معلمی توان کار را نداشته 
باشد، نباید اجازه حضور در کلاس درس را داشته باشد. محمود زاده با بیان اینکه 
یک بحث نیز در مجلس مطرح است و آن اینکه معلمان مدارس غیردولتی در کشور 
هم اکنون بر حسب قانون کار هستند و 44 ساعت درس بدهند لذا دنبال آن هستیم 
که این معلمان، وضعیت ۲4 ساعت در هفته را داشته باشند و معلمان متوسطه نیز 
به ۳۰ ســاعت کار در هفته تبدیل وضعیت دهند و همچنین کادر مدارس هم ۳۶ 
ساعت در هفته کار کنند که شرایط مشابه مدارس دولتی شود. وی افزود: این طرح 
در کمیســیون آموزش مصوب شــده و منتظر هستیم که در صحن علنی مجلس 
شورای اسلامی مصوب شود تا بتوانیم آن را اجرا کنیم که تفاوتی بین ساعات کاری 

مدارس وجود نداشته باشد.

سیاه کلی عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس:

آیین نامه واردات خودرو دارای نقاط کور 
زیادی است

معاون وزیر آموزش و پرورش؛

طرح صلاحیت حرفه ای معلمان مدارس 
غیردولتی اجرا می شود

به لغو ویزای سردار طلایی

طرح مجلس برای سلبریتی ها 

اسرا پناهی

دانش آموزان بازداشتی 

حصر ملت 

زیرساخت اعتراضات 

عقب نشینی در حجاب 

فوت کرده

سهوا حجاب نداشتم

کشتن مهدی هاشمی 

اخبار ویژه ...

سردار طلایی درباره شایعات مطرح در فضای مجازی مبنی بر ابطال و لغو 
ویزای خود در کانادا واکنش نشان داد. سردار »مرتضی طلایی« رییس اسبق پلیس 
تهران درباره اخبار منتشر شده در فضای مجازی مبنی بر لغو و ابطال ویزایش در 
کانادا گفت: ویزایم تمام شده و دیگر خبری درباره لغو ویزا ندارم. رییس پلیس 
اســبق تهران بزرگ همچنین در واکنش به شــایعاتی در فضای مجازی مبنی بر 
تلاش ها در خصوص لغو مجوز اقامت دخترش در کانادا گفت: در این باره هم 

خبر ندارم.

یزدی خــواه نماینده تهران در مجلس بــا بیان اینکه طرحی را در مجلس 
دنبال می کنیم تا برای دروغ پراکنی سلبریتی ها در فضای مجازی جرم و جریمه 
تعیین شود، گفت: حرف هایی که برخی سلبریتی ها می زنند، بازتاب های ملی 
و فراملی پیدا کرده و وجه جمهوری اسلامی را مخدوش می کند. او ادامه داد: 
سلبریتی ها حرف های ناروا و ناحقی می زنند و کسی هم با آن ها کاری ندارد. در 
همین روز های اخیر کسانی که در آمریکای شمالی یا در اروپا اظهارات غیرواقع 
مطرح کردند، چقدر جریمه می شوند. یزدی خواه تاکید کرد: به دنبال این هستیم 
با تنظیم یک ماده واحده، برای بحث فرافکنی، دروغگویی و انتشار اخبار دروغ 

در فضای مجازی مصداق جرم و جریمه تعیین بکنیم.

میزان، خبرگزاری رسمی قوه قضاییه درباره ماجرای مرگ اسرا پناهی، دانش 
آموز اردبیلی نوشت: علی دایی حتی اظهارات خانواده دختر فوت شده را انکار 
می کند و مشــخص نیست، چرا مدرکی دال بر ادعای خود ارائه نمی کند. انتظار 
می رود اگر علی دایی، مســتنداتی در خصوص ادعای مطرح درباره مرگ دختر 
دانــش آموز در اردبیل دارد، هرچه ســریع تر آن را به مراجع ذیربط ارائه کرده و 

موضوع را مورد پیگیری قرار دهد.

مهرداد ویس کرمی عضو کمیسیون آموزش مجلس در واکنش به بازداشت 
دانش آموزان، می گوید که ما چند هزار پلیس داشتیم که متاسفانه زخمی و تعداد 
چند ده نفر هم شــهید شدند، صرفا به دلیل اینکه ملاحظه هیجاناتی که احیانا در 
جوانان و نوجوانان است را کنترل کنند. اما متاسفانه وقتی کسی اموال عمومی را 
تخریب می کند، به طور طبیعی پلیس هم بازداشت می کند. این عضو کمیسیون 
آموزش مجلس درخصوص آمار دانش آموزان بازداشتی، اظهار کرد: »آماری ندارم، 
موردی بوده اســت. قبلا هم اگر در بازداشتی ها دانش آموزی وجود داشته، حتی 
قبل از آزادی دانشجویان، حل شده است. مگر کسانی که اموال عمومی را تخریب 

کردند که قوه قضاییه اعلام نموده است که به صورت ویژه بررسی می کند.«

روزنامه جمهوری اسلامی نوشت: چند سالی است که اینجا و آنجا سخن 
از شبکه اطلاعات ملی یا اینترنت ملی )بخوانید اینترانت!( می رود و حالا نیز یکی 
از »حاشیه نشــینان« سیاست و قدرت، »فتوا« داده که این کار »یک واجب شرعی 
اســت«! ... آنچه در فکر و سخن این دســت مسئولان، »اینترنت ملی« یا »طرح 
صیانت« خوانده می شــود، در واقع »حصر عمومی« یک ملت است و »بانیان« و 
»حامیان« باید بدانند که نمی توان یک ملت را، آن هم به بزرگی و آزادی خواهی 

ملت شریف ایران، حتی با برچسب ناچسب »ملّی«، »محصور« ساخت.

سید نظام الدین موسوی نماینده مجلس، با تاکید بر اینکه باید فرهنگ سازی 
اعتراضات انجام شــود، افزود: با توجه به وجود زیرساخت حقوقی برای بیان 
اعتراضات،  اگر فرهنگ سازی اعتراضات وجود داشته و برگزارکنندگان تجمع 
اعتراضی هم صلاحیت و تعهد لازم را داشــته باشند و در مقابل حاکمیت هم 
امنیــت اعتــراض و معترضان را تضمین کند، آن گاه به لحاظ حقوقی و قانونی 

مشکلی برای تجمعات اعتراضی وجود ندارد.

حجت الاسلام سید محسن محمودی، رئیس شورای هماهنگی تبلیغات 
اسلامی استان تهران در تجمع بانوان ورامین در محکومیت اغتشاشات اخیر، اظهار 
کرد: هیچ مسئولی در هیچ جایگاهی حق عقب نشینی در حوزه حجاب ندارد و 
کوتاهی در حوزه حجاب و عفاف خیانت است. وی گفت: دشمنان کور خوانده 
اند که بتوانند حجاب فاطمی را از بانوان این ســرزمین بگیرند. رئیس شــورای 
هماهنگی تبلیغات اسلامی استان تهران افزود: زنان ایران اسلامی با تمام وجود 
از حجاب خود پاسداری می کنند، امروز بهاییت با تمام وجود علیه حجاب فعال 
است. حجت الاسلام والمسلمین محمودی بیان کرد: اینجا دیار ۱۵ خرداد است، 
ورامین ســنگر دفاع از ارزش های انقلاب اســت و مردم این دیار هیچ گاه اجازه 
نمی دهند دشمن به اهداف خود برسد. با صراحت عرض می کنم هیچ مسئولی در 

هیچ جایگاهی حق عقب نشینی در حوزه حجاب ندارد.

مرکز رسانه قوه قضائیه اعلام کرد: حسین -ج جزو فوتی ها به دلیل استنشاق 
دود ناشی از اقدام محکومان سارق در آتش زدن کارگاه خیاطی زندان اوین است؛ 
اما ادعای صدای آمریکا کذب محض است و اصولا تاریخ بازداشت متوفی ۱۹ 
تیر ۱4۰۱ است یعنی چند ماه قبل از اغتشاشات اخیر و از آن تاریخ تا روز آتش 

سوزی بدون مرخصی در زندان بوده است.

الناز رکابی، سنگنورد ملی پوش ایران که در مسابقات قهرمانی آسیا در کره 
جنوبی به مقام چهارم دست یافت، در استوری اینستاگرام خود نوشت: »ضمن 
عذرخواعی بابت نگرانی هایی که ایجاد کردم، باید اعلام کنم طبق حساســیت 
های موجود در مسابقات فینال قهرمانی آسیا که در کره جنوبی برگزار شد، به دلیل 
زمان بندی نامناسب و فراخوانی غیرقابل پیش بینی برای صعود دیواره، پوشش 

بنده سهوا دچار مشکل شد. 

عضو کمیسیون امنیت ملی مجلس گفت: در ابتدا، مامور برای سرشماری 
زندانیــان آن بند وارد می شــود وقتی در را باز می کند آنهــا یک نفر را روی پتو 
می خوابانند و وانمود می کنند که او مریض است و نیاز به اورژانس دارد. درب را 
باز می کنند که مامور به داخل برود اما بلافاصله در را می شکنند و نمی گذارند باز 
شــود و می ریزند داخل قسمت دوم. از آنجا شروع می کنند وارد فضای دیگری 
می شوند؛ یعنی کاملًا طراحی شده و برنامه ریزی شده در این ماجرا اقدام کردند و 
آن بند به کلی از بین می رود. وی با بیان اینکه شاید حدود 4۰ یا ۵۰ میلیارد تومان 
خســارت به آن بند زده شــده باشد، گفت: ابزار و امکاناتی که آنجا وجود دارد از 

بین رفته است. 
بســیار مهم آن که بررسی ها نشان داد دستگاه های امنیتی و شورای امنیت 
کشــور از قبل به همه این مراکز مهمی که احتمال داده می شــود، التهابی در آنجا 
به وجود بیاید دســتورالعمل های خودش را ارسال کرده و تذکرات خودشان را 
داده اند لذا در اوین هم یگان امنیتی کاملًا آماده بوده و توانســته بسیار خوب این 
نقشــه شوم دشمن را خنثی و مهار کند. وی گفت: نکته قابل توجه این است که 
یک فردی از داخل بند با چاقو خودش را به بندی می رســاند که مهدی هاشمی 
آنجاست و دنبال کشتن او بوده که حالا گویا قبلش مهدی در بند دیگری بوده که 
خودش درخواست می کند جابجا شود که گویا می آیند سراغش که او را بکشند.

رییس مجلس حتــی به گفت وگوهایش با رییس جمهوری درباره وظایف وزارت 
صمت اشاره ای داشت و در نهایت گفت: » با صحبتی که با رئیس جمهور و معاون اول 
ایشان و وزیر صنعت، معدن و تجارت داشتم آنها پذیرفته اند که مشکل ساختاری 
در این وزارتخانه وجود دارد. در آخرین صحبتی که با رئیس جمهور داشتم به این 
جمع بندی رسیدیم که نیازمند تجدیدنظر در ساختار این وزارتخانه بوده و باید این 
وزارتخانه به دو وزارت تبدیل شده و دو وزیر به مجلس شورای اسلامی معرفی 
شوند و قرار شد دولت به سرعت این موضوع را در قالب یک لایحه به مجلس ارائه کند.«
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